
Referat 
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Holmehøj 
 
Tirsdag den 20. august 2024 
Adresse: Bøgeholmen 8 
Klokken 19.00 
Deltagere: Kristina Lassen, Mads Dupont, Nicole Bresson, Stina Madsen, Martin Lund, Tim Tranberg Bente 
Lange 
 
Afbud: Maja Vestergaard 
 

1) Valg af sekretær og mødeleder 
 
Sekretær: Mads 
Mødeleder: Kristina 
 

2) Hvad rører sig i området 
 
2.1 – Kørsel og parkering 
Bestyrelsen henstiller til, at man kører ordentligt i området. Der er tæt hæk ved flere T-kryds, f.eks. på 
Holmestykket, og det kræver ekstra opmærksomhed fra alle trafikanters side. Der vil snart komme en 
høring vedr. vejbump, som forhåbentlig vil afhjælpe uhensigtsmæssig kørsel. 
 
Ang. parkering, så henstiller bestyrelsen til, at man overholder de gældende regler for parkering. Roskilde 
Kommune oplyser: 
 
Som udgangspunkt må man ikke parkere med 2 hjul på fortovet i Danmark. Men i Roskilde Kommune har vi 
besluttet, at det er tilladt – forudsat, at det ikke er farligt eller til ulempe for dem, der går på fortovet. Husk 
at efterlade plads til fodgængere med rollatorer, barnevogne eller lignende. 
 
Det er ikke tilladt at parkere i et T-kryds eller midt på en vej, så vejen bliver ufarbar. 
 
2.2 – Grønne arealer 
Bestyrelsen henstiller fortsat til, at man ikke færdes på højene eller de nyetablerede grønne arealer. Det 
samme gælder de nyetablerede stier. 
 

3) Status på aftalte opgaver på sidste bestyrelsesmøde 
 

3.1 - Bænke 
Placering af bænke er besluttet. Der indkøbes fire bænke. Derudover placeres der flere i 2025, når højene 
er færdige. Teknisk Skole kontaktes mhp. indkøb.  
 
3.2 - Vejbump 
Vejbump: Gennemgang af endelig placering med COLAS torsdag den 22. august 2024. Herefter sendes 
placering i høring i grundejerforeningen forud for ansøgning til Roskilde Kommune. 
 
3.3 - Overkørsler  
Bestyrelsen har anmodet om og fået godkendt forlængelse af Roskilde Kommune ift. at udbedre de 
overkørsler, der ikke lever op til kravene. Bestyrelsen vil hurtigst muligt lave en endelig opgørelse og 



fortsætte kontakten med de grundejere, der IKKE lever op til kravene. Hvis man som grundejer er i tvivl om 
reglerne, henviser bestyrelsen til grundejerforeningens hjemmeside for nærmere information. 
 
4) Henvendelser fra beboere 
 
Bestyrelsen har modtaget spørgsmål om status på etablering af vejbump, som er besvaret. 
 
5) Næste møde 
 
Tirsdag den 22. oktober 2024 på Bøgeholmen 8. 
 
6) Eventuelt 
 


